
Zápisnica č. 6 zo stretnutia vedenia FF UPJŠ so zástupcami študentov  

dňa 4. decembra 2023 

 

Prítomní: 

Vedenie Filozofickej fakulty UPJŠ v Košiciach 

Zástupcovia študentov 

 

Priebeh stretnutia podľa programu: 

 

1. Otvorenie 

prof. Mgr. Renáta Panocová, PhD., dekanka 

– privítala prítomných. 

 

2. Vyhodnotenie riešenia podnetov z ostatného stretnutia 

doc. PhDr. Beáta Ráczová, PhD., prodekanka pre pedagogickú činnosť 

– informovala o riešení jednotlivých podnetov z predošlého stretnutia zo dňa 9. 10. 2023  

 

3. Propagácia realizovaných návrhov na zmeny zo strany študentov na sociálnych 
sieťach – návrhy študentov 

 

prodekanka – doplnila informácie k propagácii na fakultných sociálnych sieťach a ocenila 

aktivity študentky Bc. Emy Gromovskej  

dekanka – otvorila otázku zviditeľnenia toho, čo sa podarilo 

študent – ako jeden z prostriedkov je možné využiť reels na instagrame – vyjadril potrebu 

pomoci s grafikou  

študentka – pripomenula, že napr. požadovaný kurz sebaobrany sa vytvoril na jej podnet a aj 

to zviditeľnili na sociálnych sieťach  

dekanka 

– poukázala na potrebu osoby, ktorá by tieto propagačné aktivity koordinovala   

– túto funkciu prijala študentka Bc. Ema Gromovská. Študenti majú svoje návrhy (videá, 

fotografie a informácie) posielať koordinátorke a do kópie dávať pani prodekanku. Aktuálne 

študentka pracuje na príprave spätnej väzby a motivovaní študentov k účasti. 

 

4. Príprava spätnej väzby a motivovanie študentov k účasti 

dekanka 

– informovala o rozhodnutí vedenia (po diskusii s vedúcimi katedier na KD) redukovať počet 

SV. Spúšťať sa bude len SV prostredníctvom Survey Monkey.  

– informovala o tom, že zber bol aktuálne spustený a potrvá do 5. 1. 2024. Linky sme zaslali 

vedúcim katedier a informáciu o samotnom zbere a postupe zberu aj všetkým 

zamestnancom. 

– vyhodnotenie spätnej väzby by mali dostať vedúci katedier na začiatku letného semestra 

prodekanka – informovala o aktuálnych aktivitách v súvislosti s propagáciou a motivovaním 

študentov k zapojeniu sa do spätnej väzby – konkrétne študentka  Bc. Ema Gromovská začala 

propagáciu na sociálnych sieťach (instagrame katedry psychológie a následne na instagrame 

FF), videá a statusy sa týkali základných informácií, princípov poskytovania efektívnej spätnej 

väzby, pričom tieto statusy plnili funkciu pravidelného pripomínania možnosti zapojiť sa  



študentka – podporila potrebu propagovania informácií o SV zdieľaním svojej skúsenosti 

s tým, že študenti prvého ročníka mali predstavu, že učiteľ je na základe ich spätnej väzby 

hodnotený, pričom sa im to snažila vyvrátiť a vysvetlila im význam a dôsledky  

dekanka – odpovedala, že je potrebné vysvetľovať jednotlivé kroky, prečo je SV dôležitá, 

prečo sa musí realizovať, a že má ísť o férové hodnotenie a tak s ňou treba  aj narábať. 

Spôsob, akým je SV poskytnutá, môže totiž spôsobiť problém, ako s niektorými podnetmi 

naložiť. Je potrebné urobiť všetko, čo je v silách študentov. 

študent – zdieľal „dobrý príklad“ intervencií, ktoré pomohli propagácii vyriešených podnetov 

a zmien na základe SV – napr. reels, ktoré robila Mgr. L. Gallová, pri propagácii diskusného 

klubu dr. Rozenfelda. Takisto kladenie vhodných otázok, „ako sme sa posunuli“ medzi prvým 

a posledným ročníkom.  

 

5. Informácie o procese navrhovania zmien v rámci študijných programov 

prodekanka – prezentovala pomocou grafiky proces navrhovania zmien v rámci ŠP  

 

študent – pripomienky: SV k prostrediu – či smerovanie školy reflektuje spoločenské potreby. 

Proces pri inklúzii predmetov je zdĺhavý. Medziodborové ŠP nie sú prepojené, vníma, že 

chýbajú predmety na ich prepojenie.   

 

dekanka  – v odpovedi zdôraznila opäť postup schvaľovania predmetov a úpravy študijných 

plánov ako reakciu na podnet študenta 

 

6. Rozličné 

prodekanka – upozornila na to, že nie je vykreovaná. Študentská rada FF a podnietila 

študentov k činnosti. 

 

Podnety zo strany študentov 

 

študentka – mala otázku, či existuje postup, ktorý by pomohol študentom identifikovať, na 

koho sa majú obrátiť pri jednotlivých typoch problémov (kedy na RŠP, AS, pri ktorých na 

disciplinárnu komisiu či etickú komisiu...) 

 

dekanka uviedla, že sa pripravuje infografika, ktorá súvisí s novou funkciou ombudsmana 

a v dohľadnom čase by mala byť zverejnená 

 

Na záver stretnutia pani dekanka poďakovala všetkým za prítomnosť a ochotu podeliť sa so 

svojimi skúsenosťami, ako aj za podnety, s ktorými na stretnutie prichádzajú. Avizovala termín 

najbližšieho stretnutia, a to 26. 2. 2024 o 13.30.  

 

 

Zapisovateľka: RNDr. Dagmar Hvozdovičová 

 

V Košiciach 4. decembra 2023 


